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Коментар на проекта за Постановление на МС
317Проекта за Постановление 317 е в
противоречие с Чл.26 от Закона за собствеността и
ползването на земеделските земи /ЗСПЗЗ/,който
указва ,че всички земеделски земи собственост на
МО след включването им в кръга на "Имоти с
отпаднала необходимост  за нуждите на
Отбраната" следва да бъдат отписани като
публична Държавна собственост и върнати в
Държавния поземлен фонд!Това е императивна
разпоредба в ЗСПЗЗ която МО нарушава
многократно досега...Включително и със
специални конкретни Решения на МС за
определени имоти...Което показва,че има
системен проблем при взимане на подобни
Решения на  МС и не се прави анализ на тяхната
законосъобразност!Има 6-месечен срок ,в който
след връщане на земите в Държавния поземлен
фонд всички бивши собственици на такива
земи,които имат издадени и влязли в законна сила
Решения на бившите ПК /сега ОСЗ/ за
възстановено право на собственост могат да
поискат от Областните управители да им бъде
възстановена собствеността...Министерство на
отбраната има десетки такива имоти в страната и
ако това ПМС бъде прието ще бъдат ощетени
стотици собственици на земеделски земи с
възстановено право на собственост!Считам,че
жилищния проблем на военнослужещите в МО
следва да бъде решен по общия ред на Закона за
Държавната собственост,чрез обратно получаване
от Държавата на подходящи парцели в рамките на
Общините и общинските устройствени планове по
ЗУТ.
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